



Humboldt Research Professorship | Humboldt Research Professorship

Finanzierungsplan | Financial Plan

Name der*des Nominierten

Name of nominee

Nominierende Institution

Nominating Institution

Geplanter Beginn

Planned starting Date

Das Preisgeld beträgt in der Regel 1,5 Millionen Euro für theoretisch arbeitende bzw. 3 Millionen für experimentell arbeitende Forschende. Die aufnehmende Institution in Deutschland erhält eine Verwaltungspauschale in Höhe eines Aufschlags von 20% auf das Preisgeld.

As a rule, the award funds amount to 1.5 million euros for researchers working in theoretical fields and 3 million euros for researchers working in experimental fields. The receiving institution in Germany receives a lump sum amounting to 20% as a markup to the award funds.

	Personalmittel (siehe Hinweise unten) Human resources (see note below)	Sachmittel (z.B. wissenschaftliche Geräte, Reisekosten und Verbrauchsmaterial / Sonstiges) Material resources (e.g. scientific equipment, travel and consumables / other)	Verwaltungs-pauschale für die aufnehmende Institution Administrative markup for the receiving institution	Gesamtkosten Total
Jahr 1 Year 1				
Jahr 2 Year 2				
Jahr 3 Year 3				
Jahr 4 Year 4				
Jahr 5 Year 5				
Gesamt Total				

Bitte beachten: Aus dem Preisgeld kann zur Deckung des Lebensunterhaltes während der Forschungsaufenthalte in Deutschland pro Monat bis zu 10.000 EUR (pro Tag 1/30 des monatlichen Betrages) für das persönliche Einkommen der*des Nominierten entnommen werden.

Please note: Up to 10,000 euros per month or 1/30 of the monthly amount per day may be used to cover the award winner's living expenses during research stays in Germany.

Bitte geben Sie eine kurze Erläuterung zu den angegebenen Kosten.

Please provide a brief comment on the costs indicated.